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معتمدون لانجاز تأشيرات العمل وتصديق الشهادات لقنصلية المملكة العربية السعودية 

JOBVACANCY

يرجى الابلاغ بانك قرأت الاعلان عن طريق موقع شركة الهدف للتوظيف

A Food and Beverage company based in KSA Specializing in life support services is seeking to recruit

Business Development officer

    -  3-6 years of experience in the sales /business development function, Preferably in the context of manufacturing , construction , logistics ,hospitality ,food industry and /or life support industry
    -  Bachelor’s degree in business, marketing or related field
    -  Strong communication and negotiation skills with outgoing personality
    -  Fluent in Arabic and English

Job Description

    -  Develop relation with prospective client while maintaining existing client relationships
    -  Identify Potential new clients and new markets including regular field visits to prospective clients
    -  Attend conference, meetings, and industry events to increase visibility in market and learn about upcoming opportunity
    -  Manage the company sales pipeline reporting system

Please send your cv to

eng@targetjo.com
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-----------------------------------------------------------------------------------

- جميع الاعلانات - بقسم الوظائف الحالية في الاردنملاحظة هامة

 ننشرها كما تردنا من الشركات المعلنة او من المواقع الاخبارية دون تحمل اى مسؤولية

(لمتابعة اخر الاعلانات اولا باول يرجى مراجعة موقعنا كل نصف ساعة حيث يتم تحديث الاعلانات وبشكل مستمر كل نصف ساعة)

TARGETJO

ادعوا اصدقائك للاشتراك معنا لتصل جميع اعلانات التوظيف الى بريدكم الالكترونى مباشرة
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